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Typ av möte: Seniorrådet 

Mötesdatum: 2018-02-22 

Närvarande: Anders Tiger, ordförande, Helena Westerling, 2:e vice ordförande, Jan 
Lundberg, PRO Boo, Brita Nyman, PRO Fisksätra, Christel Widén, 
PRO Fisksätra, Bengt Stenqvist, PRO Nacka, Irma Holmberg, PRO 
Nacka, PRO Saltsjöbaden, Kenneth Sjökvist, PRO Saltsjöbaden, Vera-
Maj Torby, PRO Saltsjöbaden, Birgitta Norström, PRO Älta, Lennart 
Eriksson, SPF seniorerna Boo, Gunilla Wahlberg-Åberg, SPF 
seniorerna Boo, Gun Pehrson, SPF seniorerna Saltsjöbaden, Margareta 
Hjelmstad, SPF seniorerna Älta, Anette Ahston, SPF seniorerna Älta, 
Anders Fredriksson, samverkansledare, Johanna Balic, 
nämndsekreterare 

 
 
1.  Närvaro, se ovan. 
 
2.  Justering  
Margareta Hjelmstad, SPF, utses att jämte ordförande godkänna minnesanteckningarna. 
 
3.  Godkännande av dagordning 
Seniorrådet godkänner dagordningen för sammanträdet efter följande ändringar: 
Punkt 11 och 13 flyttas upp efter punkt 5. 
Punkt 6, FILO – fighting loneliness tas upp som punkt 9. 
 
4.  Hälsosamt åldrande – Aktuell status och fortsatt arbete. Tobias Jobring  
Seniorrådet får en kort information om aktuell status i projektet ”Hälsosamt åldrande” av 
Tobias Jobring, planerare och utvecklare på äldreenheten.  
Tobias efterfrågar rådets synpunkter gällande efterfrågan på och tillgång till lokaler för 
föreningarnas verksamhet. 
Rådet sätter sig i grupper och diskuterar samt redovisar sina synpunkter till Tobias. 
 
5.  Öppna mötesplatser i kommunen? Hur går det exempelvis med ”Lusthuset i 
Älta”?  
Det har kommit in en ansökan om att bedriva en mötesplats likt Lusthuset i Orminge i Älta 
kulturknuts lokaler. Den ansökan är inte klar för ställningstagande. Tobias Jobring berättar 
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att frågan om hur man ska agera när det gäller mötesplatser i kommunen bereds för tillfället. 
Frågan har tagit tid eftersom fritidsverksamhet för äldre togs bort från kulturnämndens och 
fritidsnämndens ansvar och fördes över till äldrenämnden där man nu vill ta ett samlat 
grepp över frågan.  
 
6.  Samrådsgrupp/referensgrupp i ett tidigt skede inför kommande byggnationer av 
särskilda boenden för äldre? Hur organisera? Mjuka golv i våra kommande 
byggnationer? Var i kommunen?   
Diskussion fördes om hur seniorrådet kan komma in och påverka i ett tidigt skede inför 
kommande byggnationer.  
Ordförande Anders Tiger föreslår att rådet bjuder in Lotta Nordqvist, boendestrateg, och 
någon från ”planverksamheten” till nästkommande seniorråd.  
Rådet beslutar att på nästkommande seniorråd den 19 april tillsammans med inbjudna 
gäster diskutera på vilket sätt rådet kan och ska arbeta med att påverka kommande 
byggnationer.  
 
7.  Hemtjänsten – Oro från pensionärsorganisationerna 
Anders Fredriksson fick på beredningen information om att det finns oro gällande 
hemtjänsten från pensionärsorganisationerna. Anders uppmanar därför att skicka eventuella 
synpunkter och klagomål skriftligt till Anders Fredriksson/Monica Brohede Tellström så 
vidarebefordras de till ansvariga.  
 
8.  Information från Äldreenheten: hemsjukvård, IBIC, ny lag 
Anna-Lena Möllstam, projektledare, informerar seniorrådet om beslut gällande hemsjukvård 
2020, IBIC-individens behov i centrum och efterfrågar synpunkter inför ärende som 
kommer upp på äldrenämnden i mars. Presentationen bifogas minnesanteckningarna. 
 
9.  FILO – fighting loneliness. Erasmus-projekt 
Kerstin Seipel, utvecklingsledare välfärd samhällsservice, berättar om EU-projektet FILO 
fighting loneliness. Presentationen bifogas minnesanteckningarna. För frågor, maila 
kerstin.seipel@nacka.se. 
 
10.  Seniordagen 2018. Utse en referens/arbetsgrupp? Vilken roll vill rådet ha?  
Diskussion förs om seniordagen 2018 och huruvida en arbetsgrupp ska utses och vilken roll 
rådet ska ha detta år.  
Rådet beslutar att två representanter från SPF och två representanter från PRO ska delta i 
arbetsgruppen. Respektive organisation skickar namn till Anders Fredriksson när 
representanterna är utsedda.  
 
 11.  Information om 90+-jumpa. Vilka platser? Kö?   
Anders Fredriksson informerar om att det finns 90+-jympa på fyra platser i kommunen. 
Information om dessa finns på Nacka kommuns hemsida. Jympan är på måndag, tisdag och 
fredag. Man behöver inte ställa sig i kö utan alla över 90 är välkomna.  



  3 (3) 

 
12.  Information från seniorrådets representant i Nestor 
Seniorrådets representant i Nestor, Brita Nyman, rapporterar från senaste möte. Bland 
annat diskuterades verksamhetsplanen för 2018, öppna föreläsningar, balansskolan i Nacka. 
Nästa möte är den 2 mars 2018.  
 
13.  Hyror i de kommunala särskilda boendena – Rikshem Anders F  
Anders Fredriksson informerar rådet om att i det avtal som kommunen hade med Rikshem 
låg hyran för kommunen fast under två års tid. Vid årsskiftet 2014/2015 ändrades 
hyresmodellen för de boende vilket innebar att man uppförde kriterier enligt vilket man 
skulle beräkna hyran. Detta innebar att det blev olika hyror för lägenheterna beroende på 
kriterierna. Dessutom var man tidigare ”dålig” på att höja hyrorna så i takt med att nya 
personer flyttar in så justeras hyresnivån till den aktuella.   
 
14.  Motion om offentliga toaletter Anders F  
Seniorrådet får information om motionen ”Offentliga toaletter i Nacka”. Motionen har 
skickats för synpunkter till bland annat seniorrådet. Den kommer att behandlas vid nästa 
sammanträde den 19 april 2018. Motionen bifogas minnesanteckningarna. 
 
15.  Övrigt 
Inga övriga frågor fanns vid mötet.  
 
Protokollet är godkänt via e-post av Anders Tiger och Margareta Hjelmstad.  
 
 
Vid protokollet 
 
 
Johanna Balic 


